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      Annotation

    
        
          В данной работе рассматриваются вопросы защиты авторских прав и патентования изобретений в России и за рубежом. Изучены нормативно–правовые акты разных стран и основные международные договоры и соглашения по теме. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1) Рассмотрение различных подходов к понятию патента; 2) Изучение истории развития патентного права и выявление причин его появления и изменений; 3) Выделение норм международного права и международных соглашений, касающихся процедуры патентования; 4) Анализ основ правового регулирования патентов в разных странах и регионах; 5) Исследование вопроса соотношения внутригосударственного и международного законодательства в вопросах защиты авторских прав; 6) Рассмотрение различных подходов к защите патентных прав в разных странах мира; В результате были рассмотрены общие вопросы патентования. Изучено историческое развитие защиты авторских прав и современное положение. Определены наиболее значимые нормативно–правовые акты и международные соглашения. Рассмотрены  особенности защиты авторских и патентных прав в разных странах и регионах, в том числе и в Российской Федерации.
        

        
          The text of the work investigate the issues of copyright protection and patenting of inventions in Russia and abroad. The normative legal acts of different countries and the main international treaties and agreements on the topic have been studied. Tasks that were solved during the study: 1) Consideration of various approaches to the concept of a patent; 2) Study of the history of patent law development and identification of the reasons for its appearance and changes; 3) Highlighting the norms of international law and international agreements concerning the patenting procedure; 4) Analysis of the fundamentals of legal regulation of patents in different countries and regions; 5) Study of the correlation of domestic and international legislation in matters of copyright protection; 6) Consideration of different approaches to the protection of patent rights in different countries of the world; As a result, general issues of patenting were considered. The historical development of copyright protection and the current situation are studied. The most significant regulatory legal acts and international agreements have been identified. The features of copyright and patent rights protection in different countries and regions, including in the Russian Federation, are considered.
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